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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alda Miletić (IDS-HNS-HSU) je na 30. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. veljače 2020. godine postavila vijećničko 
pitanje: 
 

„Molim gradonačelnika da nas izvijesti o napretku radova na obnovi šohta“. 

                                                                                                                                         
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, Gradonačelnik Grada Labina:  
 
„Zahvaljujem na pitanju gospođi Aldi Miletić. Dobro je postavila pitanje jer se zaista radi o 
napretku. Napredak je takav da će za desetak dana radovi biti gotovi. Mogu pohvaliti sve koji 
rade na projektu, jer je zahvat vrlo kompleksan i napravljena je najteža faza radova, ostalo je 
još samo za montirati dodatne elemente koji su skinuti u početku, zaštitne ograde, zaštitne 
galerije. Nakon toga treba očistiti gradilište i 1.ožujka pozivam sve građane Grada Labina na 
zajedničko druženje da konačno vidimo ono što smo toliko dugo godina željeli, čemu smo se 
nadali. Imamo se čime pohvaliti i imamo u čemu uživati.“    
 

Sa poštovanjem,  

                                                                  PROČELNICA 
 
                                      Loreta Blašković, v.r. 
 

  

  


